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Vragen: 
 

1. Zijn de te plaatsen ondergrondse afvalcontainers alleen voor PMD? 
2. Zijn er in de toekomst nog extra ondergrondse afvalcontainers nodig voor 

papier, glas en/of GFT? Zo ja, waarom zijn deze niet meegenomen in dit 
voorstel? 

3. Is de bedoeling dat men voortaan hun PMD-afval in andere plastic zakken 
doet dan de PMD-zakken die op dit moment gratis worden verstrekt? 

Omgekeerd inzamelen kan niet in de binnenstad worden ingevoerd. Hier is 
onvoldoende geschikte ruimte om ondergrondse containers te plaatsen. Inzamelen 
met minicontainers is hier ook niet uitvoerbaar. Hier blijven we PMD met zakken 
inzamelen. 

4. Blijven de huidige afvalcontainers in de binnenstad wel staan? 

 Antwoorden: 
1. Nee. De ondergrondse container zijn bestemd voor restafval. Bij 

ingebruikname van de ondergrondse containers wordt PMD in mincontainers 
ingezameld. 

2. In beginsel is er geen behoefte aan extra containers voor papier, glas of GFT 
tenzij er in een bepaald gebied extra woningen worden gebouwd. In dat geval 
worden de kosten voor het plaatsen meegenomen in de desbetreffende 
projecten.  

3. Ja 
4. Ja mits er bij toepassing van Nota Zware Voertuigen en het 

Verkeerscirculatieplan binnenstad een uitzondering op de 
gewichtsbeperkingen voor vuilniswagens wordt gemaakt . 

 

 
 

 

 
 


